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Verslag ALV Dorpsraad Vogelenzang 

Datum: 18 maart 2025 

Tijd:  20.00 uur 

Locatie: Dorpshuis, Vogelenzang 

Aanwezig bestuur: Jan Knijn, Ed van Aken, Michael Doden, Sander Boon, Henriette Vernooy, Ellis van 

der Putten (verslag) 

Meer dan 100 dorpsbewoners aanwezig naast Burgermeester Rog, wethouder Gamri en gemeente 

ambtenaar van Trigt (en een journalist van ‘De Bloemendaler’).   

 

1. Opening 

Jan Knijn opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

 

2. Activiteiten en verslaglegging over 2024 van de Dorpsraad Vogelenzang 

De activiteiten van de Dorpsraad van het afgelopen jaar worden benoemd:  

- Bouwplannen in en om Vogelenzang zoals o.a. Vitaal Vogelenzang; 

- Inrichten en onderhouden website www.dorpsraadvogelenzang.nl en social media (Facebook); 

-  Participatie Vitaal Vogelenzang;  

- Overleg met de gemeente Bloemendaal over verkeer en veiligheid binnen het dorp; 

- Overleg met vereniging BeKaVO (Belangen kampeerders Vogelenzang) en gemeente 

Bloemendaal over de toekomst Camping Vogelenzang; 

- Overleg met de gemeente Bloemendaal over diverse andere onderwerpen, het dorp en haar 

inwoners betreffende.  

 

3. Financiële verantwoording 

Michael Doden licht de uitgaven en inkomsten van de Dorpsraad toe en vraagt de kascommissie 

(Charles Baak en Hans van der Horst) om decharge. Deze wordt verleend. Vervolgens worden zij 

bedankt voor hun jarenlange inzet met een goede fles wijn en worden de twee nieuwe leden van de 

kascommissie benoemd (Jan-Paul Bourguignon en Yvonne Tollenaar). 

 

4. Kennismaking burgemeester Michel Rog 

De burgemeester geeft aan graag in Vogelenzang te komen en dat zelfs zijn eerste taak hier in het dorp 

was het vieren van het 50 jarig bestaan van het Dorpshuis. Hij was eerder werkzaam in het onderwijs en 

later de onderwijsvakbond. Hierbij was hij al regelmatig in politiek Den Haag te vinden en zo rolde hij 

door naar een positie in de Tweede Kamer (2012-2021 voor het CDA). Vervolgens werd hij wethouder in 

Haarlem (waar hij nu nog woonachtig is). Na een paar interim bestuursfuncties is hij sinds oktober 2024 

onze burgemeester. Uit vragen van de dorpsbewoners komt verder naar voren dat hij na het CDA zich 

heeft aangesloten bij de partij van Pieter Omtzigt, maar hij wel een onafhankelijke burgemeester is. Als 

belangrijkste kwesties in de gemeente ziet hij dat hij er wil zijn voor alle kernen, integriteit en goed 

bestuur. In Vogelenzang ligt zijn prioriteit bij woningbouw (Vitaal Vogelenzang) en wil hij oog hebben 
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voor de mensen die hier willen (blijven) wonen. Ook wil hij voor onze gemeente zorg kunnen bieden voor 

mensen in hun laatste levensfase (Hospice).    

 

5. Afscheid Jan Knijn als voorzitter 

De burgemeester houdt een praatje: Afscheid Jan Knijn als voorzitter Dorpsraad Vogelenzang. Jan stopt 

als voorzitter. Of hij dat nou 12, 14 of 15 jaar is geweest is weet hij zelf ook niet meer precies. Feit is dat 

hij nu stopt als voorzitter omdat hij gaat verhuizen en Vogelenzang verlaat (onvoorstelbaar hè). Jan; hele 

fanatieke golfer, Sinterklaas, vader en zorgzame echtgenoot. Maar laten we nu focussen op zijn rol als 

voorzitter. Hij bewaakte de agenda en probeerde de Dorpsraad gevuld te houden met mensen die zich 

wilden inzetten voor het dorp Vogelenzang. Hij was altijd goed op de hoogte van de bezetting binnen de 

gemeenteraad en wist daarom wie waarover te contacten. Zijn netwerk en ervaring met het politieke 

spel maakte dat hij makkelijk contact maak en de informatie die hij zocht ook kreeg. Inhoudelijk heeft 

hij zich jaren hard gemaakt voor minder verkeer door de dorpskern. Leefde mee met de ontwikkeling van 

het project Vitaal Vogelenzang. Hij heeft zich bovenmatig ingespannen om de Duinpolderweg niet door 

ons dorp te laten gaan. Hij maakte zich hard voor de veiligheid en het welzijn van de dorpsbewoners. Op 

kleine schaal betekende dit ook om bij de mensen thuis langs te gaan als zij problemen hadden in de 

omgeving en te helpen zoeken naar een oplossing. 

Jan neemt nog even de ruimte om te vertellen met wie hij allemaal met plezier in het bestuur heeft 

gezeten.   

 

6. Voorstellen nieuwe voorzitter Dorpsraad, Sander Boon 

Sander stelt zichzelf voor. 

 

7. Gemeente update 

Wethouder Gamri geeft aan een warm gevoel te krijgen als ze ziet hoeveel mensen af komen op deze 

vergadering. 

• Camping Vogelenzang. De wethouder geeft aan hier weinig over te kunnen zeggen. Kan niet 

aangeven op welke termijn er meer duidelijkheid komt. Enkele dorpsbewoners vragen waarom 

het punt dan op de agenda staat. We geven aan dat het onderwerp te belangrijk is om niet op de 

agenda te hebben. Daarnaast kunnen zorgen en vragen nu wel bij de wethouder neergelegd 

worden zodat zij deze mee kan nemen. Een tip vanuit de zaal is om wethouder Windt proactief 

de mensen te laten informeren, bijvoorbeeld via “De Bloemendaler”. Er is een vraag om meer 
communicatie hier over. Ook omdat nu twee keer de besprekingen over de camping van de raad 

besloten is geweest. Iemand uit de zaal zegt een gerucht te hebben gehoord dat een ambtenaar 

in een brief te veel heeft toegezegd aan de nieuwe camping eigenaren. Wethouder Gamri gaat 

letterlijk staan voor haar ambtenaren en zegt dat er mogelijk soms fouten gemaakt worden, 

maar dat het een lerende organisatie is waarbij medewerkers goede bedoelingen hebben.  

• Brengpark. Het brengpark voor glas en papier zou verplaatst worden naar het parkeerterrein 

voor de kerk. Na meerdere afwijzende reacties voor dit plan van dorpsgenoten en de Dorpsraad 

heeft de gemeente gelukkig besloten het park op dezelfde locatie te houden.    
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• Verkeer. Bart Jaspers (werkgroep verkeer) geeft een update. Er zijn in totaal 27 suggesties 

gedaan om de verkeersoverlast te verminderen. 12 Zijn er voorgelegd aan de provincie, hiervan 

kon er geen gerealiseerd worden. De aan de gemeente voorgelegde suggesties zijn nog niet 

omgezet in beleid. Maar er is wel een aantal mogelijke aanpassingen waarvoor het sein op groen 

staat. Dit is aan de ene kant teleurstellend. Aan de andere kant snapt hij dat wetgeving gevolgd 

moet worden. Hij stuurt nog een URL (link) met de suggesties welke er mogelijk haalbaar zijn. Hij 

zit vol goede moed in de samenwerking met de gemeente, heeft een gesprek gepland met 

wethouder Windt. Hij heeft de gemeente gevraagd om 4 telraam meetinstrumenten (500 euro 

per stuk) aan te schaffen om zo zelf goed zicht te krijgen op het verkeer op de weg. Vanuit de 

zaal komt de vraag om niet alleen te focussen op de Vogelenzangseweg, maar ook op de 

Leidsevaart. Er wordt gevraagd waarom er geen flitspalen geplaats worden. Bart legt uit dat het 

Openbaar Ministerie bepaald waar deze palen komen. Een vaste paal is niet wenselijk omdat er 

op de weg te veel verschillende stukken met verschillende maximale snelheden zijn. Ook een 

traject-meet-paal kan niet omdat er te veel bochten en afslaand verkeer is. De enige optie zou 

een tijdelijke paal zijn. Hier worden nu gesprekken over gevoerd.  

• Vitaal Vogelenzang. Contact met Gnoesten van Thunnissen. Hij zet de Raad van State onder 

druk om snel tot een datum te komen. Bezig met bouwvergunningen woningen, hoopt deze 

komende maand te verkrijgen. Hoopt na zomer te kunnen starten met verkoop van de woningen. 

Sportkantine binnenkort opgeleverd en als weer zo doorzet kunnen de nieuwe tennisbanen ook 

snel gelegd worden. Wethouder Gamri vult aan dat vanuit de Landelijke overheid alle lopende 

bouwprojecten opnieuw beoordeeld moeten worden op stikstofbelasting. Dit gaat mogelijk 

vertraging geven bij de bouw van de huizen voor Vitaal Vogelenzang.   

• Een dorpsgenoot brengt in dat er een bord hangt (Verdachte situatie? Twijfel niet en bel 112) bij 

de bushalte richting de Bekslaan. Hij vindt dat dit het beeld schetst dat het onguur zou zijn in 

Vogelenzang. Heeft contact gezocht met de gemeente (Dhr. Siebeling) die aangeeft hier niks van 

af te weten. Tevens zocht hij contact met 112 die hier ook niet van op de hoogte is. De 

burgemeester kan hier toelichting op geven: Door veel inbraken in de gemeente in auto’s is 
gebleken hoe belangrijk het is dat burgers, als ze dit zien, 112 bellen en het kenteken van deze 

‘bende ‘ doorgeeft.  

• Straatnamen Vitaal Vogelenzang. Sander Boon maakte deel uit van de straatnamencommissie 

(met wethouder, ambtenaren en burgers) en presenteert de nieuwe straatnamen. Een tip vanuit 

de zaal is om op de straatnaamborden QRcodes te plaatsen, zodat mensen dan extra informatie 

krijgen over de vogels waar de namen naar verwijzen.  

8. Rondvraag 

• Er zijn zorgen over de plannen van het CDA om 300 woningen te bouwen in oost. De wethouder 

geeft aan dat er op dit moment geen verzoeken zijn voor aanpassing van de omgevingswet en zij 

niet denkt dat dit snel wel zo zal zijn. Mocht het in de toekomst wel gaan spelen zullen burgers 

worden geïnformeerd en zal een participatietraject gestart worden. 
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• De nood-fietsbrug is niet voor iedereen goed begaanbaar. De nieuwe brug zal pas na de zomer 

2026 geplaatst worden. De wethouder neemt de zorgen mee. 

 

• De verlichting op de fietspaden langs de Bekslaan en de Vogelenzangseweg richting het dorp is  

slecht. Op het fietspad langs de Leidsevaart richting de Centenbrug zitten veel kuilen.  

 

• Het openbaar vervoer met bus 9 van Connexion loopt niet goed. Deze bus komt soms niet en zit 

soms met 9 personen vol waardoor ze de halte voorbij rijden. 

 

• De COOP gaat mogelijk sluiten. Hier zijn in het dorp grote zorgen over. De wethouder erkent het 

belang van de supermarkt en geeft aan mee te hebben gedacht met de eigenaar. Met de 

Dorpsraad kijkt ze graag naar een alternatief (bijvoorbeeld een dorpswinkel gerund door 

vrijwilligers). 

 

• Meer huisartsen in de buurt, zeker als er straks meer huizen zijn. 

 

• Waarom gebeurt er nu niks bij de bouw van Vitaal Vogelenzang? Dat kan pas verder als de 

tennisbanen afgemaakt kunnen worden en dit kan pas als de temperatuur meerdere dagen 

achter elkaar hoog is.   

 

De vergadering wordt afgesloten en er wordt nog nagepraat onder het genot van een drankje. 
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